
Rada Miejska w Tułowicach 

Radni - Sesja 

Protokół nr XXXVIII/2022 

XXXVIII Posiedzenie Rady Miejskiej w Tułowicach w dniu 27 stycznia 2022 roku. 

Obrady rozpoczęto 27 stycznia 2022 r. o godz. 16:00, a zakończono o godz. 18:08 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Przemysław Bielecki 

2. Jan Bojkowski 

3. Krzysztof Chodorowski 

4. Frédéric Coppin 

5. Arkadiusz Drążek 

6. Tomasz Gala 

7. Roman Kopij 

8. Michał Luty 

9. Stanisław Momot 

10. Krzysztof Mróz 

11. Krzysztof Ptak 

12. Andrzej Reszka 

13. Anna Sokulska 

14. Agnieszka Zawadzka 

15. Bernadeta Żytkiewicz 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin otworzył XXXVIII sesję Rady Miejskiej w Tułowicach. 

Poinformował, że na mocy ustawy o samorządzie gminnym obrady są nagrywane, 

transmitowane na żywo i rejestrowane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk,  

a nagrania obrad dostępne są w Biuletynie Informacji Publicznej, na stronie internetowej Urzędu 

oraz w sposób zwyczajowo przyjęty. 

 

Przewodniczący stwierdził, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 14 Radnych,  

co stanowi kworum, przy którym Rada Miejska w Tułowicach może obradować  

i podejmować prawomocne uchwały. Następnie przywitał wszystkich obecnych  

oraz oglądających obrady. 

 



2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że porządek obrad wraz  

z zaproszeniem na sesję Radni otrzymali poprzez system eSesja i zapytał, czy są wnioski  

o jego zmianę. 

Wobec braku wniosków Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad. 

 

3. Przyjęcie protokołu z XXXVII Sesji Rady Miejskiej z dnia 16 grudnia 2021 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że protokół został wysłany zgodnie 

ze statutem i jest dostępny na eSesji. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Przyjęcie protokołu z XXXVII Sesji Rady Miejskiej z dnia 16 grudnia 2021 r. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Andrzej 

Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

NIEOBECNI (1) 

 

Krzysztof Ptak 

 

Przewodniczący stwierdził, że protokół został przyjęty. 

 

Na posiedzenie dotarł spóźniony Radny Krzysztof Ptak. 

 

4. Przyjęcie protokołu wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej z dnia 16 grudnia 

2021 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że protokół został wysłany zgodnie 

ze statutem i jest dostępny na eSesji, a wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Przyjęcie protokołu wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej z dnia 16 grudnia 2021 r. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 



Wyniki imienne: 

 

ZA (15) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof 

Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

Przewodniczący stwierdził, że protokół został zatwierdzony. 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVII/208/21 Rady Miejskiej  

w Tułowicach z dnia 16 grudnia 2021 r. w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze 

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi 

oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak 

również trybu ich pobierania. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin przypomniał, że na posiedzeniu Komisji Kierownik 

Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawiła konieczność i powody zmian uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść procedowanej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVII/208/21 Rady Miejskiej w Tułowicach 

z dnia 16 grudnia 2021 r. w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania  

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu 

ich pobierania. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (15) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, Krzysztof 

Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała nr XXXVIII/217/2022 

 

 

 

 

 



6. Podjęcie uchwały w sprawie ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników 

Ochotniczych Straży Pożarnych. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin przypomniał, że na posiedzeniu Komisji Pani Barbara 

Saga przedstawiła projekt uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść procedowanej uchwały. 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników 

Ochotniczych Straży Pożarnych.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (15) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, 

Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała nr XXXVIII/218/2022 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznych planów pracy stałych Komisji 

Rady Miejskiej w Tułowicach na 2022 rok. 

 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących poszczególnych  Komisji o odczytanie 

przygotowanych planów pracy i wyznaczył kolejność. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Jan Bojkowski, Przewodniczący Komisji 

Budżetu i Spraw Gospodarczych Tomasz Gala, Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych 

Michał Luty oraz Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Krzysztof Ptak odczytali Plany Pracy 

Komisji na 2022 rok. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść procedowanej uchwały. 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznych planów pracy stałych Komisji Rady 

Miejskiej w Tułowicach na 2022 rok. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 



Wyniki imienne: 

 

ZA (15) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, 

Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

Uchwała nr XXXVIII/219/2022 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Tułowice na 2022 r. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin przypomniał, że na posiedzeniu Komisji Pani 

Skarbnik omówiła zmiany i jeszcze jest możliwość zadania pytań. Brak pytań.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść procedowanej uchwały. 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Tułowice na 2022 r.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (15) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, 

Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała nr XXXVIII/220/2022 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin powiedział, że również tę uchwałę Pani Skarbnik 

omówiła na posiedzeniu Komisji, zapytał czy są pytania. Brak pytań.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij odczytał treść procedowanej uchwały. 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 



Wyniki imienne: 

 

ZA (15) 

 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, 

Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała nr XXXVIII/221/2022 

 

10. Informacja sołtysów o istotnych dla sołectwa sprawach w IV kwartale 2021 r. 

 

Pan Andrzej Pochopień Sołtys Goszczowic przedstawił sprawozdanie Sołtysa i Rady Sołeckiej za 

IV kwartał 2021 r. 

 

Radny Krzysztof Chodorowski odczytał sprawozdanie z działalności Sołectwa Ligota Tułowicka. 

 

Sołtys Agnieszka Zawadzka przedstawiła sprawozdanie z działalności Sołectwa Skarbiszowice. 

 

Wiceprzewodniczący Roman Kopij odczytał sprawozdanie z działalności Sołectwa Szydłów. 

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski poinformował o inwestycji polegającej na doprowadzeniu gazu do 

Tułowic Małych, rozebraniu wiaty przystankowej oraz uzgodnieniach  dotyczących montażu 

nowej wiaty i konieczności zagospodarowania terenu przy stawie. 

 

11. Informacja z działalności Komisji Rady za IV kwartał 2021 r. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Spraw Gospodarczych Jan Bojkowski, Przewodniczący 

Komisji Spraw Społecznych Michał Luty, Przewodniczący Komisji Budżetu i Spraw 

Gospodarczych Tomasz Gala, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Krzysztof Ptak przedstawili 

sprawozdania z prac Komisji w IV kwartale 2021 r. 

 

12. Informacja z działalności Rady za IV kwartał 2021 r. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin przedstawił statystyki obrazujące działalność Rady. 

 

13. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Tułowic między Sesjami. 

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski poinformował iż w ramach kolejnej tarczy, jest możliwość 

złożenia w Ośrodku Pomocy Społecznej wniosku o „dodatek osłonowy”, który jest rekompensatą 

za wzrost cen energii elektrycznej i gazu ziemnego. Podziękował Firmie Tauron oddziału 

Nyskiego za wymianę, w ramach obowiązującej z Gminą umowy, ciągu 43 opraw, co 

poskutkowała lepszym oświetleniem głównej ulicy miasta. Poinformował o spotkaniu dotyczącym 

nowych naborów w ramach programów inwestycji strategicznych dla terenów popegeerowskich  

dodał, że Gmina Tułowice ma taki status, gdyż na terenie sołectw znajdowały się grunty byłych 

PGR-ów, co daje możliwość złożenia dwóch dodatkowych wniosków. 

Burmistrz przypomniał, że jak ustalono na posiedzeniu Komisji, w ramach drugiego naboru do 

Nowego Ładu Gmina Tułowice składa trzy wnioski: pierwszy to przebudowa dróg w Szydłowie  

z budową zlewni Nr 1 od strony Komprachcic, wartość tej inwestycji to około 5 mln. zł., drugi 



wniosek to przebudowa centrum Tułowic, zgodnie z przygotowaną wizualizacją, trzeci wniosek 

dotyczący modernizacji Przedszkola, w szczególności kuchni, nowego systemu oddymiania, 

zasilania oświetlenia oraz montażu windy zewnętrznej za ok. 1 mln. zł.  

A w ramach uprawnień do naboru dwóch wniosków dla gmin popegeerowskich Gmina złoży jako 

pierwszy projekt na wykonanie zadania  świetlicy w Szydłowie - 1,5 mln. zł., dofinansowania,  

a drugi to przebudowa ulicy Ogrodowej, z kanalizacją, studzienkami i parkingiem za kościołem  

w Tułowicach. 

Burmistrz poinformował o podpisaniu umowy z Dyrektorem Caritasu Opolskiego na prowadzenie  

stacji Caritas dla mieszkańców Gminy w formie obsługi domowej chorych oraz gabinetu 

rehabilitacji. Spotkaniu z Prezesem Koła Honorowych Dawców Krwi, w sprawie planowanych  

na wrzesień obchodów 25-lecia Koła, Strażakami – ochotnikami. Poruszył temat przydziałów 

samochodów bojowych. 

Burmistrz wymienił także inne spotkania w których uczestniczył. 

Brak pytań. 

14. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej 

między Sesjami. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij stwierdził, że miesiąc styczeń jest czasem, w którym 

przygotowuje się do działania na cały rok i te cele nie zostały jeszcze wytyczone. Dodał, że cały 

czas utrzymywany jest kontakt z Burmistrzem. Nawiązał do dodatków energetycznych należnych 

mieszkańcom, przypomniał o konieczności składania deklaracji, co nie dotyczy mieszkańców 

budynków należących do Spółdzielni oraz Gminy. 

Poinformował o skargach mieszkańców osiedla mieszkaniowego na zanieczyszczenia zostawiane 

przez właścicieli czworonogów i poprosił Burmistrza o wystosowanie apelu do mieszkańców  

w tej sprawie. 

15. Interpelacje i zapytania radnych (na piśmie). 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin poinformował, że nie otrzymał nowych wniosków. 

Przewodniczący ogłosił 10 minut przerwy. 

 

16. Odpowiedzi na listy i zapoznanie się z otrzymaną korespondencją od poprzedniej Sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin poinformował, że 24 stycznia został dostarczony 

Radnym zaktualizowany Rejestr listów. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij poinformował o piśmie Wojewody w sprawie wszczęcia 

postępowania nadzorczego dotyczącego uchwały, w odpowiedzi na co Rada podjęła uchwałę 

zmieniającą ze wskazanymi poprawkami. 

Wymienił również pozostałą korespondencję, która wpłynęła do Rady. 

17. Odpowiedzi na wolne wnioski z poprzedniej Sesji oraz Komisji Wspólnej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin poinformował, że 24 stycznia poprzez eSesję 

został dostarczony Radnym zaktualizowany Rejestr, odczytał jego poszczególne pozycje i poprosił 

Burmistrza o udzielenie odpowiedzi.  

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski odpowiadając na pytanie Sołtys Tułowic Małych poinformował, 



iż drzewa nad stawem zostaną wycięte pierwszą zbiorczą wycinką wiosenną, w sprawie liści na 

chodniku, kończącym ścieżkę rowerową, przypomniał, że ustawa o utrzymania czystości obliguje 

mieszkańców do zadbania również o teren przed posesją, a prośba o posprzątanie została już 

przekazana do Dyrektora ZGKiM.  

Burmistrz stwierdził, że zapytanie o wiatę śmietnikową powinno być skierowane do zarządcy 

czyli Spółdzielni Mieszkaniowej. Natomiast na pytanie o doświetlenie  ulicy w Skarbiszowicach, 

obok „Folwarku” odpowiedział, że dom jest dopiero budowany, a w bieżącym roku Gmina 

planuje wykonać projekt montażu lampy obok tej posesji. 

Na pytanie kiedy będzie wykonany chodnik nad stawem W Tułowicach Małych, Burmistrz 

wspomniał o gotowej wizualizacji koncepcji, do której projekt powinien być gotowy w połowie 

bieżącego roku, projekt zostanie przekazany dla Starostwa celem realizacji. Poinformował 

również o planach zastąpienia pobliskiego metalowego mola, przy wsparciu Lokalnej Grupy 

Rybackiej, na molo pływające. Wyraził nadzieję, że gdy już cała infrastruktura tam powstanie,  

to będzie to kolejne ciekawe miejsce w Gminie. 

Poruszono sprawę pobocza po wykonaniu inwestycji gazowej. 

 

Radny Krzysztof Chodorowski zapytał o działkę w Goszczowicach, o której wspomniał na 

posiedzeniu Komisji. 

Burmistrz Andrzej Wesołowski na początku odpowiedział na pytanie Radnej Agnieszki 

Zawadzkiej o możliwość zakupu defibrylatora, informując o pozyskanych już ofertach oraz 

konieczności podjęcia decyzji o źródle finansowania tego potrzebnego sprzętu, wskazał również 

miejsce zamontowania. 

Wyjaśnił sprawę działki w Goszczowicach, gdzie właściciel sąsiedniej działki odgrodził kawałek 

terenu gminnego. Burmistrz wyjaśnił, że Gmina ten teren otrzymała w ramach komunalizacji 

mienia i dlatego nie można zawrzeć umowy dzierżawy. Są dwa rozwiązania: nakaz rozebrania 

ogrodzenia lub wprowadzenie opłaty za tzw. bezumowne korzystanie i taka decyzja będzie po 

stronie samorządu. 

Poruszył temat remontu drogi w Goszczowicach. 

 

Radny Krzysztof Mróz nawiązał do pytania dotyczącego przebudowy dróg w Szydłowie. 

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski odniósł się do słów Radnego Mroza, przypominając, że na  

5 wniosków składanych do „Nowego Ładu” 2 z nich dotyczą Szydłowa. 

Dyskutowano o ilości inwestycji w Szydłowie. 

 

Radny Michał Luty odniósł się do planów zakupu defibrylatora. 

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski zapewnił o uzgodnieniu ze Skarbnikiem w dniu następnym 

źródeł finansowania tego urządzenia. 

 

18. Wolne wnioski. 

 

Radny Michał Luty poruszył temat wzrostu cen gazu wykorzystywanego do ogrzewania remizy. 

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski zapewnił, że jest tarcza osłonowa dedykowana dla obiektów 

użyteczności publicznej i starania, aby z niej skorzystać są poczynione. 

 

Radny Krzysztof Mróz przypomniał, że Burmistrz obiecał obecność na sesji Radnej Powiatowej, 

która przedstawi Radzie projekty, które miały by być realizowane przez Starostwo w 2022 roku 



w Gminie Tułowice, przypomniał również o prośbie o zorganizowanie spotkania ze Starostą. 

Stwierdził, że w Szydłowie jest kilkanaście dróg i jest to inna skala problemu, niż w innych 

sołectwach. 

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski powiedział, że w Goszczowicach projekt był dużym projektem, 

który obejmował wymianę nawierzchni, sfrezowanie i wymianę chodnika na odcinku od 

cmentarza do planowanej stacji kolejowej i jego wartość to 1 mln 300 tys. zł. a w związku z tym, 

że był bardzo duży, został podzielony na dwie części. Omówił sytuację złożonych wniosków i 

ich realizację przez Starostwo. 

 

Radny Tomasz Gala przychylił się do prośby skierowanej do właścicieli czworonogów dodając, 

że ponieważ tereny osiedla domów jednorodzinnych również straszy zanieczyszczeniami. 

Poprosił również o rozważenie, w związku z otwarciem muzeum ceramiki, zakupu kubków i 

koszulek  

z logiem Tułowic. 

Burmistrz przedstawił stan zaawansowania prac w budynku muzeum i wyraził nadzieję, że 

będzie on służył jako Centrum Informacji Turystycznej pod zarządem Ośrodka Kultury i takie 

gadżety się tam znajdą. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin powiedział, że otrzymał prezentację od Dyrektor Szkoły 

dotyczącej inwestycji w Szkole Podstawowej i przekazał podziękowania organowi 

prowadzącemu za wsparcie finansowe w wysokości 55 tys. zł. 

Burmistrz Andrzej Wesołowski odniósł się do przedstawionych prac. 

 

19. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący podał terminy : 

 

Posiedzenie Komisji – 24 lutego br. godz. 16:00, 

 

Sesja –28 lutego br. godz. 16:00. 

 

W związku ze wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Frédéric Coppin zamknął 

obrady XXXVIII sesji Rady Miejskiej w Tułowicach. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

Frédéric Coppin 

  

Przygotował(a): Iwona Węgrowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


